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EXPERIENȚA ERASMUS 

 
CELLE 2023- Mobilitate de plasament 

 

De când am început facultatea de medicină mi-am dorit o 

experiență Erasmus, așa că în anul 3 am aplicat, inițial dorindu-mi 

sa ajung în Munchen, am reușit să prin un loc la Celle alături de 2 

prietene. Despre Celle ca mobilitate nu se știa prea mult așa că tot 

ce am aflat a fost pe parcurs prin intermediul e-mailurilor cu 

domnul profesor Stephan Seeliger ( persoana de contact de la 

Celle) .  

 

Mobilitatea a durat 2 luni cu program de luni până vineri de la 7:30 

la 16. Spitalul ne-a oferit atât o masă de prânz, cât și cazare în 

căminul de lângă spital. La cămin fiecare a avut camera ei cu baie 

și bucătărie comună, însă condițiile au fost foarte bune, totul fiind 

curat și dotat corespunzător. La spital a trebuit să ne alegem 3 

departamente de pe care am adunat cât mai multe cunoștințe. Eu mi-am ales pediatria, 

ginecologia și radiologia. Cel mai mult am învățat asistând pe secțiile de pediatrie și 

radiologie, doctorii fiind mai dispuși să îmi arate sau să îmi explice noțiuni medicale. Am 

învățat să recoltez sânge, să fac examenul obiectiv atât unui copil cât și unui nou născut, am 

învățat să interpretez radiologii, CT-uri sau RMN-uri, de asemenea mi-am exersat și abilitățile 

de ecografie și interpretare a unui EKG. În cazul departamentului de ginecologie, pentru mine 

a fost cel puțin mai dificil, deoarece concomitent cu mine erau alți doi studenți în practică, 

lucru ce a îngreunat capacitatea rezidenților de a mă introduce în ce presupune ginecologia, 

însă nu pot spune că am plecat fără câteva cunoștințe.  

 

Inițial limba a reprezentat o provocare majoră pentru mine. Deși făcusem limba germană din 

gimnaziu până la facultate, nimic nu te pregătește complet cu impactul direct cu limba vorbită 

de nativi. Însă, după câteva săptămâni am reușit să mă adaptez și chiar să îmi îmbunătățesc 

abilitățile de conversație și înțelegere a limbii germane. 

 

Programul nostru la spital se termina vinerea, lucru care ne permitea în weekend să vizităm 

alte orașe din Germania și să cunoaștem cultura mai bine.  

 

În final aș vrea să menționez că această experiență, deși a fost o provocare din toate punctele 

de vedere, și poate uneori mi s-a părut prea greu pentru mine, a meritat cu siguranța, și as 

repeta-o oricând. Mai jos voi atașa câteva poze care vor rezuma experiența. 
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